
Nacka
Miljövårdsråd

Är det bra med
höga hus i Nacka?

Hur höga hus och var?

Henrik Svensson, översiktsplanerare
på Nacka kommun, berättar och

visar bilder från "Förhållningssätt
till höga hus i Nacka stad".

Kommunens politiker och tjänstemän har med sitt
underlag beredskap för dialog med byggherrar
som initierar projekt med höga hus. Vi som bor
i Nacka kan nu också framföra våra synpunkter.

Onsdag 16 mars kl. 19.00
i Dieselverkstaden, Lilla Scen

Därefter årsmöte för Nacka Miljövårdsråd.

Gratis! Alla är välkomna!

Mer information på   www.nackamiljo.se .
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